裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/122 「周年攀青山」活動

敬啟者:

「周年攀青山」活動將於 2024 年 11 月 30 日(星期六)舉行,歡迎各同學及家長一同參與 是次活動。除可欣賞優美的景色,亦可增進親子關係;讓攀青山之旅成為親子間的美好回憶。 有興趣參與是次活動的同學及家長,請於 11 月 13 日或之前簽署通告。活動詳情如下:

活動日期:	2024年11月30日(星期六)
集合時間:	早上8:15
集合地點:	學校操場
起步禮:	早上 8:30
活動出發:	早上 9:00
活動獎項:	男、女子初級競賽組 冠、亞、季軍 男、女子中級競賽組 冠、亞、季軍 男、女子高級競賽組 冠、亞、季軍 家長校友組 冠、亞、季軍 完成攀青山紀念獎牌

如遇上天氣惡劣的情況,教育局宣布全港學校停課,當天活動將會取消;而更新的活動 日期及時間則另行通知。如有查詢,請致電 2461 1555 與麥斐主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年十一月六日

裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/122 "Climbing the Castle Peak" Activity

Dear Parents,

The "Climbing the Castle Peak" activity will take place on November 30, 2024 (Saturday). We welcome all the students and parents to participate in this event. Not only can you enjoy the beautiful scenery, but it will also enhance parent-child relationships, allowing this climbing journey to become a cherished memory between parents and children. Interested students and parents are asked to sign the notice by November 13, 2024.

Date:	November 30, 2024 (Saturday)
Time:	8:15 a.m.
Location:	School Playground
Start of Ceremony:	8:30 a.m.
Departure Time:	9:00a.m.
Awards:	Junior Grade: Boys' and Girls' Champion, 1st Runner-Up, 2nd Runner-Up Intermediate Grade: Boys' and Girls' Champion, 1st Runner-Up, 2nd Runner-Up Senior Grade: Boys' and Girls' Champion, 1st Runner-Up, 2nd Runner-Up Parent-Alumni Group: Champion, 1st Runner-Up, 2nd Runner-Up *Medal for participants who complete the whole event

In case of bad weather, if the Education Bureau announces the suspension of classes for all schools in Hong Kong, the activity will be cancelled. Rescheduling arrangements will be announced at a later date. For any enquiries, please contact Mr. Mak Fei at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal